
Protokół Nr XIX/20 

z posiedzenia Rady Gminy Kolno, które odbyło się w dniu 14 sierpnia 2020 r. w sali 

konferencyjnej Gminnej Biblioteki Publicznej w Czerwonem. 

Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 11.00, a zakończono o godzinie 11:30 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu. 

Lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik do protokołu. 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy – Pan Anastazy Jan Kalinowski. Powitał 

przybyłych radnych oraz wszystkich gości. 

Przewodniczący Rady stwierdził prawomocność posiedzenia Rady. Nadmienił, że na ogólną 

ilość 15 radnych,  udział w sesji bierze 13 radnych, co daje quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał oraz wniosków. Porządek obrad sesji został dostarczony radnym  wraz 

z materiałami  na dzisiejszą sesję Rady  w formie papierowej. Przewodniczący rady 

poinformował, że obrady sesji są nagrywane i transmitowane .  

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad. 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

4. Interpelacje, zapytania i wolne wnioski. 

5. Informacja o pracy  wójta w okresie między sesjami i sposób wykonania  uchwał  rady 

gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolno na 

lata 2020 - 2032 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno na 2020 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany statutu Gminy Kolno. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale w sprawie uchwalenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części gminy Kolno dotyczącej                                                                 

części terenów wsi Zabiele uchwalonego uchwałą nr XXVII/200/06 Rady Gminy Kolno z dnia 

28 kwietnia 2006 r. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok 

szkolny 2020/2021. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie diet oraz kosztów podróży radnych Rady  

Gminy Kolno . 



12. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania, wolne wnioski.  

13. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Radni nie wnieśli żadnych uwag. Porządek obrad został przyjęty , głosami za – 13 radnych, 

przeciw – 0, wstrzymuje się – 0. 

Ad. 1. i 2 

Jak wyżej. 

Ad. 3. 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z ostatniej sesji Rady Gminy Kolno  

Nr XVIII /20 z dnia 26 czerwca 2020  r. był wyłożony do wglądu w Referacie Organizacyjnym  i 

Spraw Obywatelskich oraz na sali obrad przed sesją. Z treścią protokołu każdy miał możliwość 

zapoznania się, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o zgłaszanie ewentualnych 

uwag. Ponieważ żadnych uwag nie wniesiono, Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie 

protokołu w napisanym brzmieniu. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek o przyjęcie protokołu. Za przyjęciem 

protokołu głosowało 13 radnych, głosów przeciwnych – zero, głosów wstrzymujących się - 

zero. Rada  przyjęła protokół Nr XVIII/20 z dnia  26 czerwca 2020  r. w napisanym brzmieniu. 

Ad. 4. 

Pan Anastazy Jan Kalinowski - Przewodniczący Rady - przechodzimy do 4 punktu tj. interpelacje 

i zapytania radnych. Żadnych wniosków interpelacji nie było. 

Ad. 5 

Pan Anastazy Jan Kalinowski – Przewodniczący Rady – przechodzimy do punktu 5 porządku 

obrad  tj. sprawozdania Wójta Gminy  Kolno z pracy między sesjami. 

Sprawozdanie przedstawił Pan Józef Bogdan Wiśniewski Wójt Gminy  

Sprawozdanie  z okresu  między  sesjami od  26 czerwca 2020 r. do 14 sierpnia 2020 r. 

W okresie między sesjami wydałem 17 zarządzeń, które dotyczyły: 

-  sposobu wykonania uchwał Rady Gminy Kolno. 

- określenia układu wykonawczego budżetu Gminy Kolno na 2020 r. 

- zmian w budżecie na 2020 r. 

- nabycia nieruchomości położonej we wsi Wincenta, stanowiącej własność osoby fizycznej. 

- upoważnienia pracownika GOPS w Kolnie do prowadzenia postępowań w sprawie świadczeń 

dobry start, a także wydawania w tych sprawach rozstrzygnięć. 



- sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Kolno. 

- zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości położonej w m. Kiełcze Kopki na rzecz 

użytkownika wieczystego. 

- wprowadzenia zmian powołania i składu Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie. 

Ponadto  w okresie między sesjami:   

1. Podpisałem umowę z Wojewodą Podlaskim na dofinansowanie dróg Lachowo-Kossaki 

i Glinki w ramach FDS 

2. Podpisałem umowę na dofinasowanie budowy targowiska w miejscowości Lachowo 

3. Dokonałem odbioru technicznego przebudowy dróg w m. Brzózki i Tyszki Wądołowo 

realizowanych w ramach Funduszu Dróg Samorządowych  

4. Zakończono i odebrano przedsięwzięcie dotyczące budowy oświetlenia ulicznego w 

miejscowości Janowo. Ponadto zakończono inwestycje polegające na wykonaniu 

dowieszenia lamp oświetlenia ulicznego w m. Stary Gromadzyn. 

5. Podpisałem umowę z Urzędem Marszałkowskim na doposażenia świetlic w Koźle i 

Filipkach Dużych oraz na zakup okien i drzwi do świetlicy w Niksowiznie. 

6. Złożyłem wniosek do Prezesa Rady Ministrów za pośrednictwem Wojewody 

Podlaskiego na kwotę 1.159.542,00 zł z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych.  

7. Trwają prace przy budowie ogrodzenia boiska w m. Bialiki 

8. Trwają prace przy utwardzeniu poboczy w m. Kiełcze Kopki 

9. Zakończono przebudowę drogi wewnętrznej w m. Wścieklice. 

 

Uchwały podjęte na ostatniej sesji zostały przekazane do Regionalnej Izby Obrachunkowej , 

Wojewody Podlaskiego, uchwały podlegające publikacji przekazano do Redakcji Dziennika 

Urzędowego. 

Ponadto między sesjami: 

26 czerwca podpisałem umowę  z Podlaskim Kuratorem Oświaty działającym z upoważnienia 

Wojewody Podlaskiego na dotację w kwocie ponad 78 tys. zł. Pieniądze pochodzące z 

rządowego programu „Posiłek w szkole i w domu” na lata 2019 – 2023 przeznaczone zostaną 

na zakup wyposażenia do szkolnej stołówki i kuchni w Szkole Podstawowej w Lachowie 

29 czerwca odbyły się obchody 76. Rocznicy bitwy pod Piasutnem Żelaznym 

5 lipca uczestniczyłem w otwarciu  II Rowerowej Gry Terenowej w Borkowie.  OSP Borkowo 

pozyskało na ten cel dofinansowanie w ramach otwartego konkursu ofert.  Gratuluje 

organizatorom i partnerom udanej realizacji tego zadania. 

21 lipca przypadła 76 rocznica mordu w Starym Gromadzynie. By uczcić pamięć 24 ofiar mordu 

wspólnie m.in.  z radnym Tadeuszem Chludzińskim, dyrektorem CKGK i dyrektorem ZOPO 



uczestniczyliśmy we mszy św. a następnie złożyliśmy wiązanki i znicze pod kapliczką w Starym 

Gromadzynie.  

21 lipca w Białym stoku podpisałem umowę na dofinansowanie projektu „Budowa targowiska 

w Lachowie” z Arturem Kosickim marszałkiem województwa i Markiem Malinowskim 

członkiem zarządu województwa podlaskiego. Kwota ponad 673 tys. zł pochodzi z PROW na 

lata 2014 – 2020. Dzięki tej inwestycji w centrum Lachowa powstanie przestrzeń stwarzająca 

nowe możliwości m.in. producentom żywności . 

24 lipca w Wincencie odbyły się wybory sołtysa. Funkcję tę pełnić będzie pani Barbara 

Zegarzewska. Gratuluję i  życzę dobrej wspólnej pracy na  rzecz rozwoju lokalnej społeczności. 

26 lipca w Zabielu odbył się piknik rodzinny zorganizowany w ramach projektu „aktywna 

społeczność aktywna rodzina gminy Kolno II”. Realizatorem projektu z unijnym 

dofinansowaniem jest Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej w Kolnie.   

9 sierpnia w Borkowie brałem udział w uroczystości z okazji zakończenia  projektu pt. „Śladami 

przeszłości i teraźniejszości” realizowanego przez Gminną Bibliotekę Publiczną w Czerwonem 

Filię w Borkowie. Dzięki dotacji pozyskanej  z Programu „Równać Szanse 2019” przez pół roku 

grupa młodzieży miała okazję uczestniczyć m.in. w warsztatach dziennikarskich, 

pedagogicznych, kulinarnych i fotograficznych. Efektem projektu są m.in.  tablice na skwerku 

przy remizie OSP ze starymi i współczesnymi zdjęciami dotyczącymi życia Brokowa. Gratuluję 

realizacji tego wartościowego i ważnego projektu.  

W ostatnich dniach gminę Kolno godnie promowały zespól ludowy Czerwieniacy występujący 

na festiwalu Tykocin Królewskie Śpiewanie w Tykocinie  i  Koło gospodyń Wiejskich z Borkowa, 

które na pikniku rolniczym w Krzyżewie przedstawiło obrzęd oborywania przepiórki. 

Serdecznie dziękuję członkom zespołu i członkom koła gospodyń za działania budujące 

wizerunek naszej gminy poza jej granicami.  

Można już korzystać z kolejnej w naszej gminie siłowni na wolnym powietrzu. Nowe miejsce 

rekreacji powstało w Zabielu w ramach projektu na które dofinansowanie pozyskała 

jednostka OSP Zabiele.  

Ad. 6. 

 Projekt uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kolno na lata 2020 – 

2032 r.  był w szczegółach analizowany na posiedzeniu Stałych Komisji Rady przed dzisiejszą 

sesją.  Żadnych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczyło 

13 radnych. W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmian w WPF na lata 

2020 – 2032  głosowało 13 radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0. 



Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Całość wypowiedzi można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie: ug.kolno 

portal.posiedzenia.pl/kolno ( w zakładce transmisja), archiwum transmisji 

Ad.7 

Projekt uchwały  w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno na 2020 r. był w szczegółach 

analizowany na posiedzeniu Stałych Komisji Rady przed dzisiejszą sesją.  

Żadnych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący  Rady zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych. 

W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno 

głosowało 13 radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Całość wypowiedzi można odsłuchać z nagrania zamieszczonego na stronie: ug.kolno 

portal.posiedzenia.pl/kolno ( w zakładce transmisja), archiwum transmisji. 

Ad. 8 

Projekt uchwały  w sprawie zmiany w statucie Gminy Kolno był w szczegółach analizowany na 

posiedzeniu Stałych Komisji Rady przed dzisiejszą sesją.  

Żadnych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący  Rady zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych. 

W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno 

głosowało 13 radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 9 

Projekt uchwały  w sprawie sprostowania omyłki pisarskiej w uchwale w sprawie uchwalenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części gminy Kolno dotyczącej                                                                 

części terenów wsi Zabiele uchwalonego uchwałą nr XXVII/200/06 Rady Gminy Kolno z dnia 28 kwietnia 

2006 r. był w szczegółach analizowany na posiedzeniu Stałych Komisji Rady przed dzisiejszą 

sesją.  

Żadnych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący  Rady zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych. 

W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno 

głosowało 13 radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 10 

Projekt uchwały  w sprawie określenia średniej ceny jednostek paliwa w gminie na rok szkolny 

2020/2021. był w szczegółach analizowany na posiedzeniu Stałych Komisji Rady przed dzisiejszą 

sesją.  



Żadnych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący  Rady zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych. 

W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno 

głosowało 13 radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 11 

Projekt uchwały  w sprawie zmieniającej uchwałę w sprawie diet oraz kosztów podróży radnych Rady  

Gminy Kolno  był w szczegółach analizowany na posiedzeniu Stałych Komisji Rady przed 

dzisiejszą sesją.  

Żadnych uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Przewodniczący  Rady zarządził głosowanie 

nad podjęciem uchwały . Na stan 15 członków rady w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych. 

W głosowaniu jawnym za podjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Kolno 

głosowało 13 radnych, przeciw – 0 wstrzymuję się – 0. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 12 

Wolnych wniosków nie było 

Ad. 13 

 Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady podziękował radnym i gościom 

zaproszonym za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokołowała: 

Beata Żylińska  

 

Przewodniczący Rady 

Anastazy Jan Kalinowski 

 

 

 

 

 

 

 



 


